

提供链轮，各种规格链轮加工，链轮生产

产品名称	提供链轮，各种规格链轮加工，链轮生产
公司名称	温岭市包装机械有限公司
价格	8888.00/件
规格参数	样品或现货:现货 是否标准件:非标准件 材质:各种材质
公司地址	中国 浙江 温岭市 箬横镇朝西工业区
联系电话	0086 0576 86136611 18968592610

产品详情

样品或现货	现货	是否标准件	非标准件
材质	各种材质	品牌	东方星
型号	各种型号	适用范围	各种适用范围
轴间距范围	8888	传动比	8888
齿数	8888		

温岭市包装机械有限公司提供齿轮加工，链轮加工，大型齿轮加工，螺旋伞齿轮加工，皮带轮加工，同步带轮加工，花键轴加工，齿条加工，伞齿加工。

坐落在温岭重点工业园箬横工业园，距离黄岩机场15公里，甬台温高速公路18公里，本公司是一家专业制造各种机械零部件的自营进出口企业，且拥有驰名商标“东方星”。公司已通过了iso9001-2008质量管理体系认证体系。

公司拥有大型生产设备4米*2m立车，3.8米*20mm滚齿机，300吨-1000吨压力机，5吨-500吨冲床，加工中心，数控车床，数控铣床，磨齿机，剃齿机，滚齿机，插齿机，磨床，等精密加工设备。检验设备有金属光谱仪，三坐标仪，齿形齿向仪，双面啮合仪，光学测长仪，投影仪，粗糙度仪等检验设备。生产工艺先进，生产设备齐全，公司有中高级职称技术人员二十多名，并高度重视新产品开发和研究。并为众多国内外客户开发了指定的产品。

本公司将一如既往的坚持以高品质的产品，合理的价格，满意的服务，期待国内外新老客户的惠顾！

our factory located in ruoheng key industrial park, wenling city zhejiang province, china. 15 kilometers far away from the huangyan airport, 18 kilometers far away from the freeway of ningbo, taizhou & wenzhou, we have top brand "east-stars", and we have iso9001-2000 quality management system certificated. also we own the license of importing and exporting.

also our company own many machines, such as vertical lathe 4m x 2m, hobbing machine 3.8m x 20mm, pressing

machine 300t-1000t,punch machine 50t-500t,machine center,cnc lathe,cnc milling machine,general lathe,gear shaping machine,broaching machine,welding machine grinding machine,ect.

also we have all kinds of inspection instruments,like 3-point micrometer,metal analyse instrument,gear tooth directional measuring instrument,projection instrument,surfacer roughness tester and so on.we adopt advanced processing technology and types of processing equipments,we pay high attention to developing and researching of the new products and customized products for many buyers domestic and overseas

we are looking forward to cooperating with you in the near future, our company would always provide high quality products, reasonable price, good services for old and new customers from domestic and overseas.

设备展示：